
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. februar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål R

Er ministeren enig i, at registreringsafgifterne ikke kommer til at stige, før det nye afgifts-

system, der forventes vedtaget på baggrund af de anbefalinger, som den af den tidligere

regering nedsatte transportkommission fra februar 2019 forventes at komme med medio

2020, er klarlagt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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